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2018Z14671 

Vragen van het lid Madlener (PVV) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht dat nog maar 10 tot 15% van de 
consumentenprijs bij de aardappelproducent terechtkomt (ingezonden 
16 augustus 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht waarin staat dat nog maar 10 tot 15% van de 
consumentenprijs bij de aardappelproducent terechtkomt?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat er zo’n gering gedeelte van de consumentenprijs bij de 
voedselproducent terechtkomt? 

Vraag 3
Weet u welke percentages van de consumentenprijzen bij andere landbouw-
producenten terechtkomen? 

Vraag 4
Wat vindt u van de hoogte van het inkomen van de Nederlandse voedselpro-
ducenten in het algemeen? 

Vraag 5
Welke acties gaat u concreet ondernemen zodat Nederlandse voedselprodu-
centen een redelijk inkomen kunnen verdienen?

1 https://www.telegraaf.nl/financieel/2418862/column-boeren-doen-het-niet-goed
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